
Barbanza Hemeroteca: O valioso castro de Baroña era usado
como unha pista para a práctica de motocrós
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Hoxe é unha das xoias turísticas de Barbanza, pero fai catro décadas, o castro de Baroña
atopábase nunha situación de abandono total. A deputada de Alianza Popular pola Coruña
María Victoria Fernández-España expuña a estas alturas de 1978 unha serie de preguntas ao
Congreso dos Deputados, co fin de interesarse polos plans existentes para mellorar a situación
do xacemento. Argumentaba que tanto gran parte da muralla como varias das vivendas
estaban derrubadas e apremaba a súa reconstrución.
As súas preguntas tiñan resposta a finais de novembro. Desde o Congreso explicaban que se
fixo un informe sobre a situación do castro e concluíuse que as desfeitas, que afectaban sobre
todo ás escaleiras de acceso, debíanse a que un grupo de mozos utilizaban o lugar como
pista de motocrós. Tamén se falaba de escavacións ilícitas no lugar para a procura de
tesouros.
Por fortuna, as intervencións realizadas posteriormente no xacemento permitiron reconstruír e
consolidar as estruturas.
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